
Protokoll  från Enhetsråd Gröna gården 

161202 

Närvarande: Pia Castella Verksamhetschef, Anna Moberg – Jonsson, Gruppchef,  

Anita Jonasson – Kroon - Kontaktpolitiker, Gunilla Rahm – KPR, tre anhöriga, tre boende  

 

Mötet öppnas, dagordning godkändes, sekreterare Anna Moberg – Jonsson  

Föregående enhetsråd – protokoll uppläst 

Information från Verksamheten 

 Resultat av brukarundersökning, diskussion kring den nationella brukarundersökningen 
Öppna jämförelser. Anita rapporterade resultat för Linköpings kommun. Pia Castella 
informerad hur Gröna gårdens resultat ser ut utifrån kundnöjdhet 93%, Måltidsupplevelse 
86%, meningsfull vardag 60% och bemötande 100%  . Om man vill så kan man titta närmare 
på brukarundersökningen på Socialstyrelsens hemsida. Anita önskar återrapportering på 
nästa enhetsråd gällande det fullständiga resultatet från Öppna jämförelser och Gröna 
gården. Resultatet skrivs ut och sätts i informationspärmarna på varje våning.  

Synpunkter gällande måltidsupplevelse: Boende säger här att maten är kall ibland, den kan 
också vara svårtuggad. I den boendes genomförandeplan ska det dokumenteras om hur hen 
vill ha det vid måltiderna, ska vi assistera och hjälpa till med att dela eller passera maten. 

De säger också att personal får gå på larm mitt i måltiderna och att det kan kännas 
stressande. Anhörig säger att de gånger som han har ätit här så har maten varit god.  

Alternativ maträtt är inte tydlig i menyn. Detta skall framkomma i menyn. Detta åtgärdas 
snarast.  

Utveckling av verksamhet  

- Information om planeringsdag 8/12 – 16 med tillsvidare anställd personal Innehållet - 
konceptet  ”Den goda dagen” . Där ingår bl a måltidsupplevelse, meningsfull vardag, 
bemötande.  

- Nollvisison ambassadörer utbildas för att följa upp , informera och utbilda övrig personal. . 
Vi diskuterade skyddsåtgärder kontra begränsningsåtgärder. Vilka som finns hos oss. Bla 
kodlås på ytterdörr. Att låsa om och inte låsa in.  

- IBIC utbildning planeras för all personal  

- Välfärdsteknik för äldre , mer information ges på anhörigträffen den 6/12 2016 

Personal 

Vi har haft omsättning av personal och många vikarier har introducerats i verksamheten.  

Vi har anställt ytterligare en gruppchef Anna Moberg – Jonsson.  



Ny sjuksköterska planeras börja hos oss den 1/1 2017 . Jakob Steen.  

Inomhusmiljö  

Vi har haft inspektion av Miljö och hälsa gällande inomhusmiljö i allmänna utrymmen. 
Godkänt förutom att vi behöver tydligare rutiner gällande storstädning. 

En anhörig berättar att när det blåser hårt ute framkommer ett missljud som är högt och 
obehaglig (det viner). VeC tar kontakt med fastighetsägaren gällande ev åtgärd. 

Aktiviteter 

- Den 6/12 Ska vi ha grötfest för boende och anhöriga, efter grötfesten blir det anhörigträff 
för de som vill. Information gällande projektet – Välfärdsteknik för äldre. 

- Den 13/12 ska vi till Domkyrkan för att se luciatåget. 

- Anita informerar om att Linköpings Kommun bjuder in alla till en Julkonsert på Konsert och 
Kongress, datum och annan information kommer senare. 

Vi diskuterar olika upplägg gällande en meningsfull vardag i grupp och individuellt. Samt 
egentid.  

Vi har utökat gruppen ansvariga för aktiviteter och önskar förslag på gruppaktiviteter från 
boende och anhöriga  

 Övriga frågor  

Anita ställde frågan :Vart vänder man sig om man har synpunkter och klagomål?  

Det finns flera sätt : 

- Fyll gärna i vår blankett som finns i pärmen vid entre´n Lämna till Verksamhetschef , 
gruppchef , sin kontaktman eller annan personal 

- Kundombudsmannen på Ambea  
- Äldreombudsmannen, Omsorgskontoret, Linköpings kommun   
- Vår kontaktpolitiker Anita Jonasson Kroon 

 
Samtliga synpunkter och klagomål kommer till Verksamhetschefen som tar emot 
dem och utreder dem.  

Nästa möte  

Onsdagen den 19 april kl.18.00 

 

Vid protokollet :   _________________________________ 

                                 Anna Moberg Jonsson  

Ordförande :          _________________________________ 

                                  Pia Castella  



 

 


